



1

- Turn base (2) upside down and insert casters (1) into the five holes in base (2).
- Turn base (2) right side up and insert gas lift (3) into center hole in base (2). Place telescoping cover (4) over gas lift (3) and rest it on base (2) as illustrated.
- Placer la base (2) à l'envers et engager les roulettes (1) dans les cinq (5) trous de la base (2).
- Retourner la base (2) à l'endroit et engager le cylindre à gaz (3) dans le trou central de la base (2). Placer ensuite le couvercle télescopique (4) sur le cylindre à gaz (3) et le placer sur la base (2), comme illustré.

2

- Attach armrests (7) to seat cushion (5) with one bolt (8) and 2 bolts (9) by allen key (10).
- Joindre accoudoirs (7) à coussin de siège (5) avec un boulon (8) et 2 vis (9) par clé Allen (10).

3

- Insert the J-bar on back cushion(6) into the hole of mechanism beside seat cushion(5)
- Insérer le tuyau J sur coussin de dossier (6) dans le trou Mécanisme de côté coussin de siège (5)

4

- Place the assembled chair on top of gas lift (3) and press down until fully engaged .
- Placer la chaise montée sur le cylindre à gaz (3) et appuyer pour l'engager complètement.

5